
 

 
   

      Zápis z klubového setkání dne: 20.6.2016 
  Pošta: nebyla Hosté: studenti Valentina  
 
Program meetingu klubu: 
Prezident klubu Radek Kobza uvítal přítomné členy, a s ohledem na skutečnost, že předmětem dnešního meetingu má být presentace prezidenta klubu o uplynulém rotariánském roku 2015/2016, přistoupil hned k organizačním věcem. 
Předně připomněl další meeting, který se bude konat dne 27.6.2016 , jehož předmětem programu bude předávání funkcí, a to jak funkce prezidenta, tak i funkce sektoráře. 
Na tuto akci se zatím přihlásilo 46 zájemců + 6 zástupců Rotary klubu Weinviertel-Marchfeld. Předávání funkcí se uskuteční na lodi na Brněnské přehradě, přičemž sraz je přístavišti v 17:00 hod. Odjezd lodí z přístaviště pak bude v 17:30 hod., pro další zájemce bude po vylodění program pokračovat v Maximus Resort neformálním setkáním. 
S ohledem na skutečnost, že organizační věci byly vyřešeny ještě před večeří, Radek Kobza vyzval přítomné ke sdělení pozitivních a zajímavých zážitků, které členové zažili během posledního období. Sám pak přidal dvě pozitivní zprávy, a to, že jeho syn úspěšně složil zkoušky na MZLÚ, obor design nábytku (titul Bc.) a že se konečně uzdravil se zády.  
Poté Jaroslav Kovář informoval přítomné o organizaci operetního představení, na které jsme byli pozvání od našich rotariánských přátel z RC Weinviertel-Marchfeld, akce se uskuteční na zámku Wifersdorf, jedná se o otevřenou scénu, vstupné hradí Rotary klub Weinviertel-Marchfeld, občerstvení si hradí každý z účastníků sám. Zahájení je ve 20:30 hod., předpokládaný termín ukončení je ve 23:00 hod. Všichni členové obdrželi e-mailem výzvu k případným přihlášením. 
 
Po společné večeři následovala precizně zpracovaná presentace prezidenta klubu Radka Kobzy o 
průběhu rotariánského roku 2015/2016, presentace byla oceněna jako nejlépe zpracovaná za celou 
existenci klubu. Prezident v této presentace informoval přítomné o realizovaných meetingách, počtu 
přednášek (48 meetingů, 35 přednášek), významných aktivitách klubu (zvěřinová večeře, vánoční 
večeře, novoroční procházka, výjezdní zasedání do HZS, na přehradu k potápěčům, do společnosti 
Meopta, vrtulníkovou základnu Alfa Helicopter, spolupráci s Hospicem v Rajhradu a instalaci nových 
profesionálních myček), práci s mládeží (dlouhodobé i krátkodobé výměny studentů), aktuální 
členské základně (33 řádných členů, 6 nových členů, 1 vystoupivší člen a 5 čestných členů), atd. 
Podrobnou písemnou zprávu Radek přislíbil poslat před ukončením rotariánského roku. Připomněl 
významný podíl Saši Turkoviče na všech akcích i jeho podíl na náboru nových členů. Všichni členové 



se pak shodli, že Radek Kobza dal klubu novou energii a další směr, kterým by se mohl klub ubírat, za 
což jemu i dalším členům, kteří se aktivně podíleli na chodu klubu, velký dík. 
 
Zapsal:  René Zgažar, sekretář 


